




- Project Overview

In ancient times, Arabic communities united beneath domes for collective learning, 
knowledge sharing, and cultural enrichment. Contrastingly, the contemporary world 
witnesses individuals embarking on solitary journeys, where emerging talents, striving for 
success, often face obstacles due to insufficient support and scarce institutions offering 
guidance and financial assistance. This is where Qibba (Dome) emerges.

Qibba, a nonprofit institution dedicated to Arabic arts, includes five primary departments: 
Fine Arts, Music and Poetry, Arabic Calligraphy, Cinema, and Photography.
Its primary objective is to empower talented youth across the Arab world, providing them 
with spaces to refine their skills, mentorship from both national and international artists, 
financial support, curated exhibitions and events, scholarships, and, notably, a community.

The design process captures Qibba's essence through a futuristic logo, blending the dome's 
shape with an infinity symbol, representing the institution's boundless impact. The color 
palette mirrors the vibrancy of the art departments, while the overall identity thoughtfully 
reflects Qibba's pillars: Heritage, Talents, and Future.

Join us on this inspiring journey, where Qibba aspires to be the catalyst for a harmonious 
convergence of heritage, burgeoning talents, and the limitless possibilities of the future.

 في العصور القديمة، تواصلت المجتمعات العربية تحت قبب صروحهم الحضارية للتعلم المشترك
  وتبادل المعرفة، والإثراء الثقافي. في وقتنا الحاضر، يشهد العالم المعاصر توجه الأفراد للتطور الابداعي

 في رحلات فردية، حيث تواجه المواهب الناشئة، الساعية نحو النجاح، عقبات بسبب الدعم الغير كاف
ونقص المؤسسات التي تقدم الإرشاد والدعم المالي. هنا حيث تظهر قِبّة

 قِبّة، مؤسسة غير ربحية مكرسة للفنون العربية، تضم خمسة أقسام رئيسية: الفنون الجميلة،
 والموسيقى والشعر، والخط العربي، والسينما، والتصوير الفوتوغرافي. هدفها الرئيسي هو تمكين

 الشباب الموهوب في جميع أنحاء العالم العربي، وتوفير مساحات لهم لصقل مهاراتهم، والتوجيه من
 فنانين وخبراء وطنيين ودوليين، والدعم المالي، وتنظيم المعارض والفعاليات الفنية، والمنح الدراسية،

 وعلى وجه التحديد ، تقدم قِبّة مجتمعًا داعماً وبيئة تطويرية مبتكرة

 تتجسد عملية التصميم في جوهر قِبّة من خلال شعار مستقبلي، يمزج بين شكل القبة ورمز اللانهائية،
 ممثلاً التأثير اللامحدود للمؤسسة. تعكس المجموعة اللونية حيوية الأقسام الفنية، في حين تعكس

الهوية العامة جوهر قِبّة بعناية: التراث والمواهب والمستقبل

شاركونا في هذه الرحلة الملهمة، حيث تطمح قِبّة إلى أن تكون الحافز للاحتفاء المنسجم بين
التراث والمواهب المتنامية وإمكانيات المستقبل التي لا تعد ولا تحصى

حول المشروع -
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HERITAGE BLUE FUTURE BLUE CANVAS CREAM

RHYTHM BLUE STILL PURPLE CINEMATIC ORANGE PAPER WHITE TALENTS GRADIANT
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